

中文社会科学引文索引 (CSSCI) 扩展版来源期刊
RCCSE中国核心学术期刊扩展版
中国社会科学评价中心引文数据库来源期刊
“复印报刊资料”重要转载来源期刊
河南省一级期刊

ISSN 1674-6511
CN 41-1408/F

管理学报

JOURNAL OF MANAGEMENT

第三十卷
二〇一七年 第三期
总第一百零二期

二〇一七年六月

主办单位：新乡学院
中国社会主义经济规律系统研究会

2017.3

目 次

中国特色社会主义政治经济学

创新驱动:中国实现工业化的模式转换

——基于企业与教育视角的探析 钱 津(1)

超额剩余价值之谜(下)

——以全产业为论域及由此对转型理论的补充研究 曾永寿(10)

宏观经济管理

中日技术贸易壁垒对双边贸易的影响 董斌昌,杨万平,牛思远,贺 婕(30)

工商管理

自我调节研究述评:基于2010—2016 Business Source Complete 文献分析

..... 吴欢伟,郝丛薇(42)

徽商文化市场精神的流弊与扬弃 尚虎平,阚宇程(56)

MAIN CONTENTS

Innovation Drive: the Mode Transformation of China's Industrialization

——An Analysis from the Perspective of Enterprise and Education

..... QIAN Jin(1)

The Enigma of Excess Surplus Values

——A Complementary Study of the Transformation Theory Based on the Domain of

the Whole Industry ZENG Yongshou(10)

The Influences of Technical Trade Barriers on Sino-Japanese Bilateral Trade

..... DONG Binchang, YANG Wanping, NIU Siyuan, HE Jie(30)

An Integrated Overview on Self-regulation: A Research Based on the Analysis of Business

Source Complete in the Period of 2010—2016

..... WU Huanwei, HAO Congwei (42)

The Abuse and Sublation of the Market Spirit of Huizhou Merchants' Culture

..... SHANG Huping, KAN Yucheng (56)

Translated by ZHANG Yuesheng